

Title (en)

Display case rear wall and display case with said rear wall.

Title (de)

Schaukastenrückwand und Schaukasten mit einer solchen Rückwand.

Title (fr)

Paroi de fond de présentoir et présentoir intégrant ladite paroi.

Publication

EP 0642754 A1 19950315 (FR)

Application

EP 94401843 A 19940810

Priority

FR 9310007 A 19930816

Abstract (en)

A wall for a display case comprises, in a structure reinforced by stiffening bars, two parallel uprights (13, 14) forming at least in part a slideway for a plurality of superimposed slats (12), the two uprights forming the two lateral sides of a single U-shaped frame (11), with a cross member (15) fixed securely to the bottom ends of the two uprights. The stiffening bars (16, 17; 16A, 17A; 16B, 17B) securely fastened to the uprights and to the cross member are all situated inside the outer edge (24, 25; 24A, 25A; 24B, 25B) of the frame. The single U-shaped frame comprising a channel profile each side of the slideway is formed between one of the two flanges (20, 21) of the upright (13, 14) and an opposing face of the associated stiffening bar (16, 17). <IMAGE>

Abstract (fr)

Une paroi de présentoir du type comporte dans une structure renforcée par des barres de rigidification deux montants parallèles (13, 14) formant au moins partiellement une glissière pour une pluralité de lames (12) superposées, les deux montants formant les deux côtés latéraux d'un cadre unitaire en U (11), avec une traverse (15) fixée solidement aux extrémités inférieures des deux montants. Les barres de rigidification (16, 17 ; 16A, 17A ; 16B, 17B) solidement associées aux montants et à la traverse se situent toutes à l'intérieur du bord périphérique (24, 25 ; 24A, 25A ; 24B, 25B) du cadre. Le cadre unitaire en U comportant un profil canal, chaque côté de la glissière est formé entre l'une des deux ailes (20, 21) du montant (13, 14) et une face opposée de la barre de rigidification associée (16, 17). <IMAGE>

IPC 1-7

A47F 5/08; G09F 15/00

IPC 8 full level

A47F 5/08 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47F 5/0846 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] EP 0212996 A2 19870304 - ROSSI CRE [FR]
- [A] US 4805783 A 19890221 - MAYER JOHN R [US]
- [A] US 3963913 A 19760615 - DONOVAN ROBERT W, et al
- [A] FR 2525189 A1 19831021 - COAT JEAN [FR]
- [A] DE 1303175 B 19710701 - HETTLAGE KG

Cited by

EP1969965A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0642754 A1 19950315; FR 2709053 A1 19950224; FR 2709053 B1 19951027; US 5566844 A 19961022

DOCDB simple family (application)

EP 94401843 A 19940810; FR 9310007 A 19930816; US 29049694 A 19940815